

Title (en)

Apparatus for cleaning the sealing surfaces of the levelling door frames of horizontal coke ovens.

Title (de)

Einrichtung zum Reinigen der Dichtungsflächen der Planierlochrahmen an den Türen von Horizontalkammer-Verkokungsöfen.

Title (fr)

Dispositif pour nettoyer les surfaces d'étanchéité d'encadrements des portes de nivellation de fours à coke à chambres horizontales.

Publication

**EP 0275376 A1 19880727 (DE)**

Application

**EP 87115726 A 19871027**

Priority

DE 3642905 A 19861216

Abstract (en)

A mechanically actuated cleaning tool can, after opening of the particular levelling door (3), be moved up to the sealing surface (6), which is to be cleaned, of the levelling door frame (5). The cleaning tool consisting of a single blade, scraper or the like (12) is joined to a carriage (11) whose rollers (10) are guided in rails (9) which are fixed to the oven-side end of the levelling lock (8) and can be moved together with the latter in the working position. The carriage (11) is connected to an actuation device (15), the working travel of which is such that the cleaning tool sweeps over the entire sealing surface (6) of the levelling door frame (5) and clears the levelling opening (2) before and after the cleaning step. <IMAGE>

Abstract (de)

Diese weist ein mechanisch betätigtes Reinigungswerkzeug auf, das nach Öffnen der betreffenden Planiertür (3) gegen die zu reinigende Dichtungsfläche (6) des Planierlochrahmens (5) vorschiebbar ist. Dabei ist vorgesehen, daß das aus einem einzelnen Messer, Schaber oder dgl. (12) bestehende Reinigungswerkzeug mit einem Wagen (11) verbunden ist, dessen Laufrollen (10) in Schienen (9) geführt sind, wobei die Schienen am offenseitigen Ende der Planierschleuse (8) befestigt und zusammen mit dieser in Arbeitsstellung fahrbar sind. Der Wagen (11) ist mit einer Betätigungsseinrichtung (15) verbunden, deren Arbeitsweg so beschaffen ist, daß das Reinigungswerkzeug die gesamte Dichtungsfläche (6) des Planierlochrahmens (5) bestreicht und vor und nach dem Reinigungsvorgang die Planieröffnung (2) freigibt.

IPC 1-7

**C10B 43/04**

IPC 8 full level

**C10B 43/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**C10B 43/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 1280840 A 19620108 - WOODALL DUCKHAM CONSTR CO LTD
- [Y] EP 0188768 A2 19860730 - GEWERK SCHALKER EISENHUETTE [DE]
- [A] EP 0017071 A1 19801015 - KRUPP KOPPERS GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0275376 A1 19880727; EP 0275376 B1 19920311; AT E73480 T1 19920315; DE 3642905 A1 19880623; DE 3777377 D1 19920416**

DOCDB simple family (application)

**EP 87115726 A 19871027; AT 87115726 T 19871027; DE 3642905 A 19861216; DE 3777377 T 19871027**